

Supplement No. 5 dated 28 July 2026 to the Base Prospectus for Future Linked and ETF Linked Securities dated 30 October 2025.

Nachtrag Nr. 5 vom 28. Juli 2026 zum Basisprospekt für Future-bezogene und ETF-bezogene Wertpapiere vom 30. Oktober 2025.

MORGAN STANLEY B.V.

(incorporated with limited liability in The Netherlands)
(eingetragen mit beschränkter Haftung in den Niederlanden)

and
und

MORGAN STANLEY

(incorporated under the laws of the State of Delaware in the United States of America)
(gegründet nach dem Recht des Staates Delaware in den Vereinigten Staaten von Amerika)

as Guarantor
als Garantin

German Programme for Medium Term Securities
(Programme for the Issuance of Securities)

This supplement no. 5 (the "**Supplement No. 5**") to the Base Prospectus (as defined below) is prepared in connection with the German Programme for Medium Term Securities (the "**Programme**") of Morgan Stanley B.V. ("**MSBV**" or the "**Issuer**") and is supplemental to, and should be read in conjunction with (i) the base prospectus for the issuance of future linked and ETF linked securities in the English language dated 30 October 2025, (ii) the supplement no. 1 in the English language dated 20 November 2025 (the "**Supplement No. 1**"), (iii) the supplement no. 2 in the English language dated 30 January 2026 (the "**Supplement No. 2**"), (iv) the supplement no. 3 in the English language dated 17 March 2026 (the "**Supplement No. 3**") and (v) the supplement no. 4 in the English language dated 3 June 2026 (the "**Supplement No. 4**") (together, the "**Base Prospectus**").

Securities issued by MSBV under the Base Prospectus will benefit from a guarantee dated 30 September 2016 by Morgan Stanley ("**Morgan Stanley**" or the "**Guarantor**") (the "**Guarantee**").

Dieser Nachtrag Nr. 5 (der "**Nachtrag Nr. 5**") zum Basisprospekt (wie nachfolgend definiert) ist im Zusammenhang mit dem German Programme for Medium Term Securities (das "**Programm**") von Morgan Stanley B.V. ("**MSBV**" oder die "**Emittentin**") erstellt worden und ist als Nachtrag dazu und im Zusammenhang mit (i) dem Basisprospekt für die Emission von future-bezogenen und ETF-bezogenen Wertpapieren in deutscher Sprache vom 30. Oktober 2025, (ii) dem Nachtrag Nr. 1 in deutscher Sprache vom 20. November 2025 (der "**Nachtrag Nr. 1**"), (iii) dem Nachtrag Nr. 2 in deutscher Sprache vom 30. Januar 2026 (der "**Nachtrag Nr. 2**"), (iv) dem Nachtrag Nr. 3 in deutscher Sprache vom 17. März 2026 (der "**Nachtrag Nr. 3**") und (v) dem Nachtrag Nr. 4 in deutscher Sprache vom 3. Juni 2026 (der "**Nachtrag Nr. 4**") (zusammen, der "**Basisprospekt**") zu lesen.

Die von MSBV unter dem Basisprospekt begebenen Wertpapiere stehen unter einer Garantie datierend vom 30. September 2016 von Morgan Stanley ("**Morgan Stanley**" oder die "**Garantin**"), (die "**Garantie**").

This Supplement No. 5 is a supplement within the meaning of article 23 (1) of Regulation (EU) 2017/1129 (the "**Prospectus Regulation**"). In accordance with article 25 (1) of the Prospectus Regulation, the German Federal Financial Supervisory Authority (*Bundesanstalt für Finanzdienstleistungsaufsicht*, the "**Bafin**") has been requested to notify the competent authorities of the Republic of Austria ("**Austria**") and the Kingdom of Sweden ("**Sweden**") with a certificate of approval attesting that this Supplement No. 5 has been drawn up in accordance with the Prospectus Regulation and with an electronic copy of this Supplement No. 5 (the "**Notification**"). The Issuer may from time to time request the Bafin to provide to competent authorities of additional member states of the European Economic Area a Notification concerning this Supplement No. 5 along with the Base Prospectus.

Terms defined in the Base Prospectus have the same meaning when used in this Supplement No. 5. Where terms are expressly otherwise defined in this Supplement No. 5, the relevant definition contained in this Supplement No. 5 shall prevail over the relevant definition in the Base Prospectus.

The Base Prospectus and all documents incorporated by reference therein have been published on the website of the Issuer (<https://sp.morganstanley.com/eu/prospectus>) under the riders "Base Prospectus" – "GSSP Base Prospectus for Future linked and ETF linked Securities", under the rider "Registration Document" and under the rider "Financial Reports and Corporate Disclosure" – "Morgan Stanley" and "Morgan Stanley B.V."

The Base Prospectus and all documents incorporated by reference therein have further been published on <https://etp.morganstanley.com/se/en/document/ation/prospectus>) under the riders "Base Prospectus for Future linked and ETF linked Securities dated 30 October 2025", "Registration Document dated 14 November 2025" and "Financial Reports".

This Supplement No. 5 and the document incorporated by reference into the Base Prospectus by this Supplement No. 5 will be published on the website of the Issuer (<https://sp.morganstanley.com/eu/prospectus>) under the riders "Base Prospectus" – "GSSP

Dieser Nachtrag Nr. 5 ist ein Nachtrag im Sinne von Artikel 23 (1) der Verordnung (EU) 2017/1129 (die "**Prospektverordnung**"). Es wurde gemäß Artikel 25 (1) der Prospektverordnung bei der Bundesanstalt für Finanzdienstleistungsaufsicht (die "**Bafin**") beantragt, der zuständigen Behörde in der Republik Österreich ("**Österreich**") eine Bescheinigung über die Billigung dieses Nachtrags Nr. 5, aus der hervorgeht, dass dieser Nachtrag Nr. 5 im Einklang mit der Prospektverordnung erstellt wurde sowie eine elektronische Kopie dieses Nachtrags Nr. 5 zu übermitteln (die "**Notifizierung**"). Die Emittentin kann bei der Bafin von Zeit zu Zeit beantragen, dass den zuständigen Behörden weiterer Mitgliedsstaaten des Europäischen Wirtschaftsraums eine Notifizierung hinsichtlich dieses Nachtrags Nr. 5 zusammen mit dem Basisprospekt übermittelt wird.

Die Begriffe, die im Basisprospekt definiert wurden, haben die gleiche Bedeutung, wenn sie in diesem Nachtrag Nr. 5 verwendet werden. Sofern Begriffe in diesem Nachtrag Nr. 5 ausdrücklich anders definiert sind, hat die maßgebliche Definition in diesem Nachtrag Nr. 5 Vorrang zur maßgeblichen Definition im Basisprospekt.

Der Basisprospekt und alle darin per Verweis einbezogenen Dokumente wurden bereits auf der Webseite der Emittentin (<https://sp.morganstanley.com/eu/prospectus>) unter dem Reiter "Base Prospectus" – "GSSP Base Prospectus for Future linked and ETF linked Securities", unter dem Reiter "Registration Document" und unter dem Reiter "Financial Reports and Corporate Disclosure" – "Morgan Stanley" und "Morgan Stanley B.V." veröffentlicht.

Der Basisprospekt und alle darin per Verweis einbezogenen Dokumente wurden zudem auf <https://zertifikate.morganstanley.com/dokumentation/prospekteundnachtraegeundregistrierungsdokumente/>) unter den Reitern "Basisprospekt für Future-bezogene und ETF-bezogene Wertpapiere vom 30. Oktober 2025", "Registrierungsdokument vom 14. November 2025" und "Finanzberichte" veröffentlicht.

Dieser Nachtrag Nr. 5, sowie das durch diesen Nachtrag Nr. 5 per Verweis in den Basisprospekt einbezogene Dokument werden auf der Webseite der Emittentin (<https://sp.morganstanley.com/eu/prospectus>) unter dem Reiter „Base Prospectus“ – „GSSP

Base Prospectus for Future linked and ETF linked Securities", under the rider "Financial Reports and Corporate Disclosure" – "Morgan Stanley" and "Morgan Stanley B.V."

Base Prospectus for Future linked and ETF linked Securities", unter dem Reiter "*Financial Reports and Corporate Disclosure*" – "*Morgan Stanley*" und "*Morgan Stanley B.V.*" veröffentlicht.

This Supplement No. 5 and the document incorporated by reference into the Base Prospectus by this Supplement No. 5 will further be published on <https://etp.morganstanley.com/se/en/document/ation/prospectus>) under the riders "Base Prospectus for Future linked and ETF linked Securities dated 30 October 2025" and "Financial Reports".

Dieser Nachtrag Nr. 5, sowie das durch diesen Nachtrag Nr. 5 per Verweis in den Basisprospekt einbezogene Dokument werden zudem auf <https://zertifikate.morganstanley.com/dokument/ation/prospekteundnachtraegeundregistrierung/sdokumente/>) unter den Reitern „Basisprospekt für Future-bezogene und ETF-bezogene Wertpapiere vom 30. Oktober 2025“ und „Finanzberichte“ veröffentlicht.

In accordance with article 23 (2) of the Prospectus Regulation, investors who have already submitted purchase orders in relation to securities issued under the Programme prior to the publication of this Supplement No. 5 are entitled to withdraw their orders within three working days of this Supplement No. 5 having been published, which means until 31 July 2026, if not yet credited in their respective securities account for the securities so subscribed. A withdrawal, if any, of an order must be communicated in writing to the relevant counterparty of the purchase of the Security. In the case of MSBV as counterparty of the purchase, the withdrawal must be addressed to MSBV at its registered office specified in the Address List hereof. Otherwise, the withdrawal must be addressed to the relevant intermediary acting as counterparty of the purchase of the Security.

In Übereinstimmung mit Artikel 23 (2) der Prospektverordnung haben Investoren, die vor Veröffentlichung dieses Nachtrags Nr. 5 bereits eine Kauforder hinsichtlich von Wertpapieren, die unter dem Programm begeben werden, abgegeben haben, das Recht, ihre Kauforder innerhalb von drei Arbeitstagen nach Veröffentlichung dieses Nachtrags Nr. 5, also bis zum 31. Juli 2026, zu widerrufen, soweit die der Kauforder zugrundeliegenden Wertpapiere nicht bereits im jeweiligen Wertpapierdepot gutgeschrieben wurden. Ein Widerruf einer Kauforder muss in Textform an die Gegenpartei des das Wertpapier betreffenden Erwerbsgeschäfts gerichtet werden. Sofern MSBV die Gegenpartei des Erwerbsgeschäfts war, ist der Widerruf an MSBV unter der Sitzadresse (wie in der Adressliste angegeben) zu richten. Andernfalls ist der Widerruf an den jeweiligen Intermediär zu richten, der Gegenpartei des Erwerbsgeschäfts war.

Save as disclosed in this Supplement No. 5, no significant new factor, material mistake or inaccuracy relating to information included in the Base Prospectus has arisen since the publication of the Base Prospectus.

Mit Ausnahme der in diesem Nachtrag Nr. 5 enthaltenen Angaben, ist seit der Veröffentlichung des Basisprospekts kein wichtiger neuer Umstand, wesentliche Unrichtigkeit oder wesentliche Ungenauigkeit in Bezug auf die im Basisprospekt enthaltenen Informationen aufgetreten.

TABLE OF CONTENTS
INHALTSVERZEICHNIS

AMENDMENTS TO THE BASE PROSPECTUS.....	5
ÄNDERUNGEN ZUM BASISPROSPEKT	5
ADDRESS LIST	10
ADRESSENLISTE	10

AMENDMENTS TO THE BASE PROSPECTUS

In relation to the information included in the Base Prospectus, the following significant new factors (as referred to in Art 23 (1) of the Prospectus Regulation) have arisen:

On 15 July 2026, the Morgan Stanley Current Report on Form 8-K dated 15 July 2026 was published.

In the Issuer's and Guarantor's perceptions these significant new factors are capable of affecting the assessment of the Securities.

Thus, the following changes are made to the Base Prospectus:

"

1. This Supplement No. 5 incorporates by reference the Morgan Stanley Current Report on Form 8-K dated 15 July 2026 ("Morgan Stanley July 2026 Form 8-K") and must be read in conjunction with the section entitled "Incorporation by Reference" contained on pages 86-110 of the Base Prospectus.

"

2. The following document shall be deemed to be added to the list of documents incorporated by reference in the Base Prospectus under the heading "Financial Information", sub-heading "Morgan Stanley" on page 98 of the Base Prospectus as Item 1 and the documents which have previously been incorporated by reference under the same section shall be deemed to be renumbered accordingly:

ÄNDERUNGEN ZUM BASISPROSPEKT

In Bezug auf die im Basisprospekt enthaltenen Angaben, sind die folgenden wichtigen neuen Umstände (wie in Artikel 23 (1) der Prospektverordnung in Bezug genommen) aufgetreten:

Am 15. Juli 2026 wurde der Aktuelle Bericht von Morgan Stanley auf dem Formular 8-K vom 15. Juli 2026 (*Morgan Stanley Current Report on Form 8-K dated 15 July 2026*) veröffentlicht.

Nach Ansicht der Emittentin und der Garantin können diese wichtigen neuen Umstände dazu führen können, dass die Bewertung der Wertpapiere beeinflusst wird.

Insofern werden die folgenden Änderungen zum Basisprospekt vorgenommen:

"

1. Durch diesen Nachtrag Nr. 5 werden der Aktuelle Bericht von Morgan Stanley auf dem Formular 8-K vom 16. Juli 2026 ("Morgan Stanley Juli 2026 Formular 8-K") (Morgan Stanley Current Report on Form 8-K dated 16 July 2026) per Verweis einbezogen und sind in Verbindung mit dem Abschnitt "Einbeziehung per Verweis" auf den Seiten 86-110 des Basisprospekts zu lesen.

"

2. Das folgende Dokument ist als in die Liste der per Verweis in den Basisprospekt einbezogenen Dokumente unter der Überschrift "Finanzinformationen", Unterüberschrift "Morgan Stanley" auf Seite 98 des Basisprospekts als Punkt 1 aufgenommen anzusehen und die bereits zuvor unter demselben Abschnitt per Verweis einbezogenen Dokumente sind entsprechend als unnummeriert anzusehen:

"

**Morgan Stanley
July 2026 Form 8-K**
(page references
refer to the relevant
page of the PDF
document)

<https://sp.morganstanley.com/download/prospectus/e279305b-65a4-49a9-a08c-ac264eb005eb>

Item 2.02: Results of Operations and Financial Condition.	3
Item 9.01: Financial Statements and Exhibits.	3
Exhibit 99.1: Press Release of Morgan Stanley, dated July 15, 2026, containing financial information for the quarter ended June 30, 2026	5-13
Exhibit 99.2: Financial Data Supplement of Morgan Stanley for	14-31

"

*"Description of
Morgan Stanley" –
Page 349*

**Morgan Stanley
Juli 2026 Formular
8-K (Morgan Stanley
July 2026 Form 8-K)**
(Seitenverweise
beziehen sich auf
die jeweiligen Seiten
des PDF-
Dokuments)

<https://sp.morganstanley.com/download/prospectus/e279305b-65a4-49a9-a08c-ac264eb005eb>

Item 2.02: Results of Operations and Financial Condition.	3
Item 9.01: Financial Statements and Exhibits.	3
Exhibit 99.1: Press Release of Morgan Stanley, dated July 15, 2026, containing financial information for the quarter ended June 30, 2026	5-13
Exhibit 99.2: Financial Data Supplement of Morgan Stanley for	14-31

*"Beschreibung von
Morgan Stanley" –
Seite 349*

the quarter ended
June 30, 2026

Consolidated
Financial Summary
(unaudited, dollars
in millions) 15

Consolidated
Financial Metrics,
Ratios and
Statistical Data
(unaudited) 16

Consolidated and
U.S. Bank
Supplemental
Financial
Information
(unaudited, dollars
in millions) 17

Consolidated
Average Common
Equity and
Regulatory Capital
Information
(unaudited, dollars
in billions) 18

Institutional
Securities Income
Statement
Information,
Financial Metrics
and Ratios
(unaudited, dollars
in millions) 19

the quarter ended
June 30, 2026

Consolidated
Financial Summary
(unaudited, dollars
in millions) 15

Consolidated
Financial Metrics,
Ratios and
Statistical Data
(unaudited) 16

Consolidated and
U.S. Bank
Supplemental
Financial
Information
(unaudited, dollars
in millions) 17

Consolidated
Average Common
Equity and
Regulatory Capital
Information
(unaudited, dollars
in billions) 18

Institutional
Securities Income
Statement
Information,
Financial Metrics
and Ratios
(unaudited, dollars
in millions) 19

Wealth Management
Income Statement
Information,
Financial Metrics
and Ratios
(unaudited, dollars
in millions)

20

Wealth Management
Financial
Information and
Statistical Data
(unaudited, dollars
in billions)

21

Investment Management
Income Statement
Information,
Financial Metrics
and Ratios
(unaudited, dollars
in millions)

22

Investment Management
Financial
Information and
Statistical Data
(unaudited, dollars
in billions)

23

Consolidated Loans
and Lending
Commitments
(unaudited, dollars
in billions)

24

Wealth Management
Income Statement
Information,
Financial Metrics
and Ratios
(unaudited, dollars
in millions)

20

Wealth Management
Financial
Information and
Statistical Data
(unaudited, dollars
in billions)

21

Investment Management
Income Statement
Information,
Financial Metrics
and Ratios
(unaudited, dollars
in millions)

22

Investment Management
Financial
Information and
Statistical Data
(unaudited, dollars
in billions)

23

Consolidated Loans
and Lending
Commitments
(unaudited, dollars
in billions)

24

Consolidated Loans
and Lending
Commitments
Allowance for Credit
Losses (ACL) as of
June 30, 2026
(unaudited, dollars
in millions)

25

Definition of U.S.
GAAP to Non-GAAP
Measures

26

Definitions of
Performance
Metrics and Terms

27-28

Supplemental
Quantitative Details
and Calculations

29-31

Legal Notice

32

No document incorporated by reference into the Morgan Stanley July 2026 Form 8-K shall be incorporated by reference into the Base Prospectus.

Such parts of the Morgan Stanley July 2026 Form 8-K which are not explicitly listed above, are not incorporated by reference into the Base Prospectus.

"

Consolidated Loans
and Lending
Commitments
Allowance for Credit
Losses (ACL) as of
June 30, 2026
(unaudited, dollars
in millions)

25

Definition of U.S.
GAAP to Non-GAAP
Measures

26

Definitions of
Performance
Metrics and Terms

27-28

Supplemental
Quantitative Details
and Calculations

29-31

Legal Notice

32

Keines der in das Morgan Stanley Juli 2026 Formular 8-K per Verweis einbezogenen Dokumente wird in den Basisprospekt per Verweis einbezogen.

Solche Abschnitte aus dem Morgan Stanley Juli 2026 Formular 8-K, welche nicht ausdrücklich in vorstehender Liste aufgeführt werden, gelten nicht als per Verweis in den Basisprospekt einbezogen.

"

ADDRESS LIST
ADRESSENLISTE

REGISTERED OFFICE OF
EINGETRAGENER SITZ VON
MORGAN STANLEY B.V.

Luna Arena
Herikerbergweg 238
1101 CM Amsterdam
The Netherlands